



Protokoll ST81. 2016-04-07

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 7 april 2016

ST81:01 Mötets öppnande

Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST81:02 Närvarande på mötet

Gösta Frödin/Ordförande
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Sture Arnesson/Ledamot
Berith Abrahamsson/Ledamot
June Sandberg/Ledamot
Mikael Johansson/Suppleant DTL
Lars Markusson/Suppleant

ST81:03 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

ST81:04 Föregående mötesprotokoll

Mötesprotokoll från föregående möte daterat 2016-02-04 justerade och lades till handlingarna. Mötesbeslut via mail om utbetalning av belopp överstigande 2 500,00 till junior Teo Bodin lades till handlingarna (notering Berith Abrahamsson har inte deltagit i beslutet).

ST81:05 Rapport från förhandlingarna med Solstabridgen om sammanträdeslokal

Avtal mellan VDB och Solstabridgen är framtaget, innebär att VDB har tillgång till lokal för sina sammanträden. För detta betalar VDB 200,00/mötes tillfälle och i denna summa ingår kaffe och smörgås samt VDB får ha sitt arkiv av gammalt material i lokalen. Styrelsen beslutade att anta avtalet.

ST81: 06 Rapport från klubbesök hos Åmåls BS 2016-03-23

Vid klubbesöket hos Åmåls BS 160323 deltog från VDB:s styrelse Gösta Frödin, Ingrid Skoglund, June Sandberg, Berith Abrahamsson och Håkan Schullström. Sammanfattning från mötet med Åmåls BK av Gösta. Spelar en gång i veckan med ca 7-9 bord. Spellokalen hyrs av Åmåls Kommun, disponerar ett förråd för bridgematerial. Klubben ordnar kurser för nybörjare ungefär vartannat år. Hög medelålder på spelare är ett problem vilket man delar med de flesta klubbarna i vårt distrikt. Klubben framförde synpunkter på och önskemål om förbättringar av VDB:s verksamhet gällande tävlingars arrangerade av VDB, hemsidans uppdaterande mm. VDB styrelse kommer att behandla punkterna efterhand.

Nästa klubb som vi kommer att besöka är Karlstads BK, datum för mötet 160512 och det blir sista klubbbesöket för denna säsong. Ytterligare klubbar som kommit in med önskemål om ett besök från VDB:s styrelse är Arvika BS, Solstabridgen och Hammarö BK, vilka vi kommer att lägga in under nästa säsong.

ST81: 07 Rutiner och regelverk för DM- och Rallytävlingar

Vi behöver se över alla rutiner angående arrangerande av DM- och Rallytävlingar. DTL fick med sig frågan till TK för att utfärda lista över vad vi måste tänka på. VDB:s styrelse och DTL kommer att ha ett möte 160428 för diskutera och sammanställa skriftliga rutiner för DM- och Rallytävlingar. DM-Damer som arrangeras 160423, där KBK även arrangerat en herrtävling som sidotävling. Styrelsen diskuterade arrangemanget eftersom vi i styrelsen inte var informerade om detta. Vi kom fram till att det är värt att prova upplägget. Tävlingsledare till våra DM- och Rallytävlingar skall i första hand vara från vårt distrikt.

ST81:08 Inköp av lap-top till kassörens arbete

Inköp av lap-top med bokföringsprogram för kassörens arbete (lap-top kommer att följa med till kommande kassörer) . Beslut togs att köpa in lap-top till en kostnad av 2 000,00 kr.

ST81:09 Beslut om datum för årsmötet hösten 2016

Vi har tagit 160903 som preliminärt datum för årsmötet 2016 men detta datum har SBF distriktsträff för information om nya hemsidan och då måste vi ha representanter från vårt distrikt. Nytt datum 160910. DTL fick i uppdrag att kolla upp om detta kan accepteras av anordnade klubb Tre Sang.

ST81:10 Ändring av Stadgar till årsmötet september 2016

Ingrid kommer att redigera Stadgarna, enligt underlag från Gösta och Berith till nästa möte, då vi går igenom allt och sen lägger upp på vår hemsida som Förslag Stadgeändringar i god tid före årsmötet i september.

ST81:11 Tävlingleddarutbildning Steg 1/160507-160508

Till dags datum är 9 deltagare anmälda men vi kan ta emot 16 st som max, så lite mer önskar vi att det kommer. Utbildningsledare Tomas Winter har med sig allt utbildningsmaterial. Alla övriga arrangemang är klara. Gösta meddelade att det var många som inte kunde denna helg så eventuellt kommer vi att planera in en Steg 1 utbildning under våren 2017.

ST81:12 Behov av utbildning Ruter, Bridgmate och Spader

Gösta har varit i kontakt med Tomas Winter som är även utbildare i Ruter med bridgmate. Förslag från Tomas är att utbildning arrangeras små grupper i vårt distrikt t ex klubbar i Karlstad går ihop o s v.

ST81:13 Arbetsfördelning inom styrelsen

Nuvarande Web master Ingrid tycker att det är mycket jobb med vår hemsida och behöver hjälp med detta, denna person behöver inte tillhöra styrelsen utan kan vara en medlem i vårt distrikt som tycker det är kul att jobba med att uppdatera hemsidan med uppgifter om kommande tävlingar, notiser om vad som hänt efter en färdigspelad tävling (vilka vann mm), om vad som händer i våra klubbar och även deltagare från

vårt distrikt med bra framgångar stora arrangemang. Vi försöker finna denna person och Ingrid jobbar på med hemsidan så länge.

ST81:14 Övriga frågor

Berith rapporterar om att det går framåt med arbetet av att sortera gammalt material och kommer att löpande rapportera denna fråga tills allt gammalt material är genomgången och arkiverat i Solstabridgens lokaler.

Arrangemanget VDB:s Vårrally 160521. Beslut Thord anlitas för underhållning efter genomförd tävling. June blir ansvarig för kontakten med Solstabridgen kring menyn för liten kvällsbuffé som VDB bjuder på. Ingrid köper in starka drycker till kvällsarrangemanget, fixar även ett Vinlotteri. Håkan tar hand om sammanställande av Rallyt 2015-2016 och prisutdelning.

ST81:15 Nästa möte

Nästa möte blir torsdagen 2016-06-02.

ST81:16 Mötet avslutas

Vår ordförande Gösta Frödin avslutade mötet och tackade för vårt deltagande.

Vid protokollet:



Ingrid Skoglund

Justeras:



Gösta Frödin